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¨ Και όμως κινείται¨  
Συνάδελφοι, 

 
Η παραπάνω φράση του Γαλιλαίου, ταιριάζει γάντι, στους ισχυρισμούς της πλειοψηφίας του 

ΣΣΤΕ, πως δεν υπήρξε καμιά απόφαση στο Γενικό Συμβούλιο της ΤτΕ στη Θεσσαλονίκη!! Το 

γεγονός ότι τέθηκε από μέλη του Συμβουλίου, συζητήθηκε και ομόφωνα συμφωνήθηκε, να 

δρομολογηθεί άμεσα η υλοποίηση της «παγωμένης» από 3.10.2017, γνωμοδότησης του 

Νομικού Συμβουλίου της ΤτΕ, θεωρήθηκε από την πλειοψηφία του ΣΣΤΕ, ανύπαρκτο και 

αιρετικό, αφού δεν ήταν από πριν σε γνώση της!! 

Η πλειοψηφία, αντί να διατυμπανίζει (τόσο στην έκτακτη ανακοίνωση το βράδυ της 

Παρασκευής 14.9.2018, όσο και στην 25/18.9.2018) με προφανή χαιρεκακία, πως τα πάντα 

παραμένουν ακίνητα και παγωμένα, οφείλει το ταχύτερο δυνατό, να αξιοποιήσει την  

παραπάνω απόφαση. Ας μη διανοηθεί κανείς πλέον, να εμποδίσει την υλοποίηση της ήδη 

δρομολογημένης κατάργησης των περικοπών των νόμων 4051/2012 και 4093/2012 και την 

επιστροφή των αναδρομικών!! Ίσως για αυτούς, η εξαγγελία στη ΔΕΘ της επιστροφής, εντός 

του 2018, των αναδρομικών στους δημοσίους λειτουργούς των ειδικών μισθολογίων, δεν 

σήμαινε τίποτα!! Κατ’ αυτούς, οι συνταξιούχοι μας πρέπει να συνεχίζουν να μετέχουν σε 

δημοσιονομικές περικοπές, γεγονός που απαγορεύεται ρητά για το προσωπικό των 

Κεντρικών Τραπεζών του Ευρωσυστήματος.  

Εμείς σημειώνουμε πως είναι υποχρέωση ΟΛΩΝ, της Διοίκησης, του Γενικού Συμβουλίου, 

των Στελεχών και του ΣΣΤΕ, εντός του Οκτωβρίου να έχει καταστεί γεγονός η άρση των 

μηνιαίων περικοπών και η συμφωνία του τρόπου επιστροφής των αναδρομικών.  

Όσο για τη σύμβαση με την ΗΔΙΚΑ, αποκαλύπτεται ότι τη γνώριζαν και για αυτό μας 

ειρωνεύονταν και μας προκαλούσαν. Τί συνέβη και ωθήθηκαν στη σύμβαση της 9.10.2017, 

όταν το πλαίσιο της ΗΔΙΚΑ ισχύει από το 2007 (παρ. 3 άρθρ.5 του Ν.3607) και ουδέποτε 

μέχρι σήμερα είχε υπογραφεί παρόμοια σύμβαση από την ΤτΕ;; Γιατί το γεγονός ότι, ενώ στο 

πλαίσιο της ανεξαρτησίας της ΤτΕ, τέθηκαν εκτός ΗΔΙΚΑ οι συντάξεις που χορηγεί η ΤτΕ, 

στέλνοντας στην ΗΔΙΚΑ, ως έχουμε υποχρέωση, την κύρια  σύνταξη όσων λαμβάνουν 

δεύτερη ή τρίτη σύνταξη από άλλον φορέα, αποτελεί κατ’ αυτούς «μια τρύπα στο νερό»;; Είναι 

ή όχι, πρώτιστο καθήκον όλων μας, η προστασία των συντάξεων που χορηγεί η ΤτΕ;;   

Ευτυχώς τελικά για τους συνταξιούχους μας, και δυστυχώς για τους θιασώτες της Ιδιωτικής 

Ασφάλισης, που είμαστε και εκτός ΕΦΚΑ/ΕΤΕΑΕΠ, και επανυπολογισμού του νόμου 

Κατρούγκαλου, και εκτός ΗΔΙΚΑ Α.Ε., και πολύ σύντομα θα είναι γεγονός, η γνωμοδότηση 

του Ν.Σ. της ΤτΕ. 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 

Η ΟΜΑΔΑ ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΟΥ των “ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ” Συνταξιούχων ΤτΕ 


